

POLSKI

ENGLISH

DEUTSCH

Regulamin Sklepu Internetowego

§ 1. Postanowienia ogólne

1. Sklep internetowy dostępny pod adresem [girrosim.com] prowadzony jest przez [Jakub Bluj], z siedzibą przy [Wieniawskiego 28/12 37-700 Przemyśl] NIP: [7952565983], REGON: [520114155].

2. Niniejszy regulamin określa zasady dokonywania zakupów w sklepie internetowym oraz prawa i obowiązki Klientów i Sprzedawcy.

3. Sklep internetowy prowadzi sprzedaż produktów na całym świecie zgodnie z obowiązującym prawem.

§ 2. Zakup w sklepie internetowym

1. Zamówienia można składać przez stronę internetową sklepu [girrosim.com].

2. Proces składania zamówienia obejmuje wybór produktu, dodanie go do koszyka, podanie danych niezbędnych do realizacji zamówienia oraz dokonanie płatności.

3. Klient ma możliwość dokonywania zakupów bez rejestracji, jednak zaleca się założenie konta w celu śledzenia statusu zamówienia i korzystania z dodatkowych funkcji.

4. Po złożeniu zamówienia, Klient otrzymuje potwierdzenie zamówienia wraz z informacją o numerze zamówienia na podany adres e-mail.

5. Sprzedawca zastrzega sobie prawo do odmowy realizacji zamówienia w przypadku braku dostępności produktu lub w przypadku wystąpienia innych istotnych przyczyn.

§ 3. Płatności i dostawa

1. Cena produktów podana na stronie sklepu jest ceną netto dopiero po dodaniu do koszyka dodawany jest podatek VAT zgodny z krajem zamówienia.

2. Klient może dokonywać płatności przelewem, kartą kredytową lub innymi dostępnymi metodami płatności.

3. Koszty dostawy są podane przy składaniu zamówienia i zależą od wybranej formy dostawy oraz adresu dostawy.

4. Zamówienia są realizowane w terminie [7dni] od daty potwierdzenia zamówienia. W przypadku opóźnień Klient zostanie poinformowany.

§ 4. Zwroty i reklamacje

1. Klient ma prawo do zwrotu zakupionego towaru w terminie 14 dni od daty otrzymania zamówienia, zgodnie z obowiązującym prawem konsumenckim.

2. W przypadku produktów wadliwych lub niezgodnych z zamówieniem, Klient ma prawo do reklamacji. Prosimy o kontakt z obsługą klienta w celu ustalenia procedury reklamacji. Koszty zwrotu sprzętu spoczywają na kliencie.

3. Zwrot środków za zwrócone produkty następuje w terminie 14 dni od daty otrzymania zwrotu.

§ 5. Ochrona danych osobowych

1. Sklep internetowy przetwarza dane osobowe Klientów zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa oraz polityką prywatności dostępną na stronie sklepu.

2. Klient ma prawo dostępu do swoich danych, ich poprawiania oraz żądania ich usunięcia.

§ 6. Postanowienia końcowe

1. Niniejszy regulamin wchodzi w życie z dniem [05.10.2021] i obowiązuje do czasu jego zmiany.

2. Sprzedawca zastrzega sobie prawo do zmiany regulaminu. Zmiany wchodzi w życie po upływie [30dni] od ich ogłoszenia na stronie sklepu.

3. W sprawach nieuregulowanych niniejszym regulaminem zastosowanie mają obowiązujące przepisy prawa.

Online Store Regulations

§ 1. General Provisions

1. The online store available at [girrosim.com] is operated by [Jakub Bluj], with its registered office at [Wieniawskiego 28/12, 37-700 Przemyśl], NIP: [7952565983], REGON: [520114155].
2. These regulations define the rules for making purchases in the online store and the rights and obligations of Customers and the Seller.
3. The online store conducts product sales worldwide in accordance with applicable law.

§ 2. Purchase in the Online Store

1. Orders can be placed through the online store website [girrosim.com].
2. The order placement process includes selecting a product, adding it to the cart, providing necessary order fulfillment information, and making payment.
3. Customers have the option to make purchases without registration, but it is recommended to create an account to track order status and utilize additional features.
4. After placing an order, the Customer receives an order confirmation with the order number to the provided email address.
5. The Seller reserves the right to refuse order fulfillment in case of product unavailability or other significant reasons.

§ 3. Payments and Delivery

1. The product prices listed on the store's website are net prices; VAT is added only after adding items to the cart, in accordance with the ordering country's tax regulations.

2. Customers can make payments via bank transfer, credit card, or other available payment methods.

3. Delivery costs are provided during the order placement and depend on the chosen delivery method and delivery address.

4. Orders are fulfilled within [7 days] from the order confirmation date. In case of delays, the Customer will be notified.

§ 4. Returns and Complaints

1. Customers have the right to return purchased goods within 14 days from the order receipt date, in accordance with consumer protection laws.

2. In the case of defective or non-compliant products, the Customer has the right to file a complaint. Please contact customer service to determine the complaint procedure. The cost of returning the equipment is the responsibility of the customer.

3. Refunds for returned products are processed within 14 days from the return receipt date.

§ 5. Personal Data Protection

1. The online store processes Customers' personal data in accordance with applicable legal regulations and the privacy policy available on the store's website.

2. Customers have the right to access, correct, and request the deletion of their data.

§ 6. Final Provisions

1. These regulations come into effect on [05.10.2021] and are valid until amended.

2. The Seller reserves the right to amend the regulations. Changes become effective [30 days] after being announced on the store's website.

3. Matters not regulated by these regulations are subject to applicable legal provisions.

Geschäftsordnung des Online-Shops

§ 1. Allgemeine Bestimmungen

1. Der Online-Shop unter der Adresse [girrosim.com] wird von [Jakub Bluj], mit Sitz unter [Wieniawskiego 28/12 37-700 Przemyśl], USt-IdNr.: [7952565983], REGON: [520114155] betrieben.
2. Diese Geschäftsordnung legt die Regeln für Einkäufe im Online-Shop sowie die Rechte und Pflichten der Kunden und des Verkäufers fest.
3. Der Online-Shop verkauft Produkte weltweit in Übereinstimmung mit geltendem Recht.

§ 2. Einkauf im Online-Shop

1. Bestellungen können über die Website des Geschäfts [girrosim.com] aufgegeben werden.
2. Der Bestellvorgang umfasst die Auswahl des Produkts, das Hinzufügen zum Warenkorb, die Angabe der für die Auftragsabwicklung erforderlichen Daten und die Zahlung.
3. Der Kunde kann Einkäufe auch ohne Registrierung tätigen, es wird jedoch empfohlen, ein Konto anzulegen, um den Bestellstatus zu verfolgen und zusätzliche Funktionen zu nutzen.
4. Nach Aufgabe der Bestellung erhält der Kunde eine Bestellbestätigung mit der Bestellnummer an die angegebene E-Mail-Adresse.
5. Der Verkäufer behält sich das Recht vor, die Ausführung der Bestellung abzulehnen, wenn das Produkt nicht verfügbar ist oder aus anderen wesentlichen Gründen.

§ 3. Zahlungen und Lieferung

1. Der auf der Shop-Website angegebene Produktpreis ist der Nettopreis, erst nach dem Hinzufügen zum Warenkorb wird die Mehrwertsteuer gemäß dem Bestimmungsland hinzugefügt.
2. Der Kunde kann per Überweisung, Kreditkarte oder anderen verfügbaren Zahlungsmethoden bezahlen.
3. Die Lieferkosten werden bei der Bestellung angegeben und hängen von der gewählten Liefermethode und der Lieferadresse ab.
4. Bestellungen werden innerhalb von [7 Tagen] ab Bestätigungsdatum bearbeitet. Bei Verzögerungen wird der Kunde informiert.

§ 4. Rücksendungen und Reklamationen

1. Der Kunde hat das Recht, die gekaufte Ware innerhalb von 14 Tagen nach Erhalt der Bestellung gemäß geltendem Verbraucherschutzrecht zurückzugeben.
2. Im Falle von fehlerhaften oder nicht bestellten Produkten hat der Kunde das Recht auf Reklamation. Bitte kontaktieren Sie den Kundenservice, um die Reklamationsprozedur festzulegen. Die Kosten für die Rücksendung trägt der Kunde.
3. Die Rückerstattung für zurückgegebene Produkte erfolgt innerhalb von 14 Tagen nach Erhalt der Rücksendung.

§ 5. Datenschutz

1. Der Online-Shop verarbeitet personenbezogene Daten der Kunden gemäß den geltenden Datenschutzbestimmungen und der auf der Shop-Website verfügbaren Datenschutzrichtlinie.
2. Der Kunde hat das Recht auf Zugang zu seinen Daten, deren Berichtigung und Löschung.

§ 6. Schlussbestimmungen

1. Diese Geschäftsordnung tritt am [05.10.2021] in Kraft und gilt bis zu ihrer Änderung.
2. Der Verkäufer behält sich das Recht vor, die Geschäftsordnung zu ändern. Änderungen treten [30 Tage] nach ihrer Veröffentlichung auf der Shop-Website in Kraft.
3. In Angelegenheiten, die nicht durch diese Geschäftsordnung geregelt sind, gelten die geltenden gesetzlichen Bestimmungen.